
Zápis z  jednání Akademického senátu TUL  - 09.09.2003 
 

Přítomno při zahájení 11 senátorů, AS není usnášení schopný a ani v průběhu jednání se 
nepodařilo zajistit usnášení schopnost AS. 
 
Program předpokládaný: 
1. Aktualizace Pracovního řádu TUL 
2. Studijní a zkušební řád TUL 
3. Různé 

Vzhledem k nízké účasti nebyl ani schválen přepokládaný program. Předseda AS 
s přihlédnutím na důležitost předložených materiálů stanovil  náhradní termín jednání  AS na 
16.09.2003. Situace je velmi nepříjemná, protože se jedná o projednání urgentních materiálů a 
opakovaně se stalo, že AS není usnášeníschopný. Senátoři se na návrh rektora dohodli využít 
čas a prodiskutovat Studijní a zkušební řád v předloženém znění (dodatečně byly provedeny 
úpravy po jednání se studentskou komorou a děkany fakult.  

Rektor podal informaci o předloženém materiálu i o důvodech pro jejich předložení.  Je 
zde výrazná snaha o sjednocení legislativy napříč fakultami, jednak z důvodů podpory 
studijních programů + akreditace, apod. a jednak z technických důvodů pro sjednocení 
pravidel evidence studentů.  

Tento návrh vedení univerzity je současně společným návrhem děkanů spolu s některými 
akceptovanými připomínkami studentské komory AS, které byly před jednáním AS do verze  
zapracovány. 

Nejedná se o materiál neměnný, ale materiál, který bude stále procházet jak technickým 
tak i legislativním vývojem. Zhruba po roční existenci bude provedeno vyhodnocení 
zkušeností a potřeby či požadavky budou předmětem novely. Celou situaci ovlivní i vstup ČR 
do EU, která má zásadní odlišnosti konkrétně ve věci kreditního systému a hodnocení 
studentů. 

Právě čl. 21 a další týkající se kreditů jsou pro studentskou komoru nepřijatelné. Jejich 
představa je ještě snížit univerzitou stanovené minimum kreditů nebo ponechat pravomoci na 
děkanech fakult, kteří jsou v tomto bodě obdobného názoru jako studenti, jak vyplynulo 
z diskuse. 

Argumentem vedení školy je hlavně technická část, která vyžaduje co nejjednodušší, resp. 
jednotný systém pro evidenci, sledování studijních výsledků, apod. V případě, že nedojde ke 
konsensu, musela by údržba těchto systémů přejít ze školy na fakulty, což by fakulty značně 
zatížilo. 

 
Projednávání aktualizace Pracovního řádu TUL bylo odloženo na příští jednání AS. 
 
Příští zasedání AS se koná 16.09.2003. 
 
 
 
V Liberci dne 2003-09-09      Doc. Dr. Ing. Z.  Kůs 
zapsala: Adamičková             předseda AS 
 
 
 
 
 
 


